
  R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 13.10.2015, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a

Consiliului Județean Caraș-Severin 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte  Ilie Iova:

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.  
Lipsește  motivat  domnul  președinte  Sorin  Frunzăverde.  Se  supune  la  vot

motivarea domnului președinte Sorin Frunzăverde. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.493/07.10.2015, comunicată domnilor

consilieri în scris prin adresa nr.IV/15159/07.10.2015, potrivit art.94 alin.1 din Legea
nr.215/2001  a  administraţiei  publice  locale,  republicată  în  2007,  cu  modificările  şi
completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa  nr.I/15149/07.10.2015  şi  s-a  adus  la
cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data
08.10.2015.

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  prefect  Miu-Nicolae  Ciobanu,  reprezentanţi  ai

instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai:  TVR Timișoara,  BANAT TV,
Radio  România  Reşiţa,  AGERPRES,  TV  Vest  Reşiţa,  Cotidianul  Jurnal  de  Caraș-
Severin și Publicația on-line Expressdebanat.ro.

Ordinea de zi a fost anunţată publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect  de  hotărâre  privind rectificarea  bugetului  propriu  al  Județului  Caraș-

Severin, pe anul 2015.
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -

Severin  nr.36/12.02.2015  privind  aprobarea  ”Programului  lucrărilor  de  drumuri
județene” pentru anul 2015, cu modificările ulterioare.

3.Proiect  de  hotărâre  privind  mandatarea  expresă  a  domnului  Virgil  Popa  în
calitate de reprezentant al Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a
Asociaților debitorului Clubului Sportiv Caraș-Severin.
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4.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare, cu titlu
gratuit asupra bunului  Bac de trecere Baziaș 1, în favoarea S.C. EOLIANA CARAȘ
S.R.L.

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de colaborare între
Consiliul Județean Caraș-Severin și Agenția pentru Protecția Mediului Caraș-Severin în
vederea  elaborării  planurilor  de  acțiune  pe  termen  scurt,  pentru  menținerea  calității
aerului și monitorizării aplicării acestora. 

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -
Severin nr.167/30.09.2014 privind aprobarea organigramei  și  a statului de funcții  ale
Centrului  Județean  pentru  Conservarea  și  Promovarea  Culturii  Tradiționale  Caraș-
Severin, cu modificările și completările ulterioare.

7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Caraș-
Severin nr.166/30.09.2014 privind aprobarea organigramei  și  a statului de funcții  ale
Complexului  de  Servicii  Sociale  Comunitare  pentru  Persoane  Adulte  Reșița,  cu
modificările și completările ulterioare. 

8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Caraș-
Severin  nr.265/16.12.2011  privind  constituirea  Consiliului  Consultativ  al  Căminului
pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena”, cu modificările și completările
ulterioare. 

9.Informare privind constatarea contravențiilor și aplicarea sancțiunilor prevăzute
de O.G. nr.43/1997, activități desfășurate de persoane împuternicite în acest sens din
cadrul  Direcției  de  Administrare  a  Domeniului  Public  și  Privat  a  Județului  Caraș-
Severin.

10.Informare cu privire la participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș
- Severin, la manifestarea ”Zilele Culesului de Struguri” –”Balul strugurilor”, ce a avut
loc la Vârșeț, Republica Serbia în perioada 18-19 septembrie 2015.

11.Informare privind lucrarea de investiție ”Modernizare DJ 582 Văliug-Slatina
Timiș din județul Caraș-Severin” cod SMIS 1572.

12.Întrebări. Interpelări. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bună ziua! Vă propun să începem, pentru că aș
dori să fim operativi. În ședința trecută, este adevărat, eu am vorbit cam mult, dar am
realizat asta, abia când am citit procesul-verbal. Așa că, astăzi, sper să fie mai concentrat
procesul-verbal.  Vă mulțumesc  pentru prezență.  Mulțumesc domnului  prefect,  pentru
participare, domnilor directori, presei, ca de obicei și vă propun să începem cu procesul-
verbal încheiat la ședința trecută, din 30.09.2015. Vă rog, domnul secretar. 

Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu Darian:  În  mape  aveți  procesul-verbal
încheiat cu ocazia ședinței ordinare din 30 septembrie, amendat cum a solicitat domnul
consilier  Spânu,  cu  interpelarea  respectivă.  Dacă  l-ați  parcurs,  cine  este  ”pentru”?
Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Cu ordinea de zi, dacă sunteți de acord? Cine
este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate. 
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*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect  de  hotărâre  privind rectificarea  bugetului  propriu  al  Județului  Caraș-

Severin, pe anul 2015.
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Vă informez că este vorba de o modificare în

interiorul proiectului consiliului. Practic, se transferă o sumă de 185 de mii de lei, pentru
proiecte cu finanțare europeană. Și vă rog să acceptați  înlocuirea anexei  nr.1, la cea
existentă în acest proiect de hotărâre. 

 (În  conformitate  cu  prevederile  Legii  nr.393/2004,  domnul  consilier  Madina
Constantin Sorin se abține de la votul hotărârilor 1 și  3, având un interes personal.)

Supun la  vot  art.I  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.II  al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.III al  hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot  art.V al  hotărârii.  Cine este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -

Severin  nr.36/12.02.2015  privind  aprobarea  ”Programului  lucrărilor  de  drumuri
județene” pentru anul 2015, cu modificările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Aici,  am  dorit  să  alocăm  odată  în  urma
interpelării domnului consilier Spânu, de la ședința trecută. În primă fază, acordăm 200
de milioane de lei pentru întreținerea sectorului de drum Reșița-Slatina Timiș. Vedem
dacă sunt suficienți, dacă nu, vedem ce mai putem aloca! Și încă o sumă, pentru zidul de
sprijin,  că  avem o problemă la  Dognecea,  182 de mii  de lei.  Deci  cam acesta  ar  fi
cuprinsul acestei hotărâri.

Domnul consilier  Spânu Ion: Domnul președinte, vă rog, aș vrea să comentez
puțin.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
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Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Eu  am  mai  ridicat  această  problemă  și  într-o
ședință, cred că de anul trecut. Nu știu, mi se pare că împărțirea județului pe zone, Zona
1, Zona 2, Zona 3, în legătură cu drumurile, e cam largă. Nu ne dăm seama despre ce
drumuri este vorba! De exemplu, Zona 1 - Oravița-Moldova Nouă, alocăm o sumă de
308 mii lei. De acord! Dar pe ce drumuri se duc acești bani? Cine hotărăște prioritățile?
Asta  este  o  problemă.  Și  a  doua  problemă  ar  fi,  să  ne  spună  cei  de  la  direcția  de
specialitate,  în  ce  stadiu  se  află  contractele  de  deszăpezire.  Experiența  ne  spune  că
întotdeauna ne prinde zăpada și noi atunci începem să facem licitațiile! Mulțumesc. 

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. După știința mea, contractele de deszăpezire
sunt încă în derulare. Eu abia aștept ziua când aceste contracte de deszăpezire care sunt
la ora actuală în curs de desfășurare, ceea ce e bine că ne prinde acoperiți cu ele, să se
termine și să derulăm altele noi. Atunci vedem de la ce parametri pornim. Deocamdată
aceste contracte există! Au fost  contracte multianuale și  așa au fost stabilite.  Vedem
după aceea, cum se derulează în continuare. 

Domnul  consilier  Spânu Ion:  De ce pun această  întrebare? Anul trecut  a  fost
blocat Muntele Semenic, îmi amintesc, la începutul iernii și se dădea din colț în colț
”domnule, nu avem contract de deszăpezire”. Știu că atunci, în procedură de urgență, s-a
făcut acest contract și aș vrea să evităm aceste chestii.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Tocmai, într-o ședință anterioară, noi, la starea
de viabilitate a drumurilor, vă aduceți aminte, am specificat chiar, că anul acesta va fi
prins și sectorul Slatina Timiș până la Brebu. Anul trecut, într-adevăr, ne-a prins câteva
luni în care nu știam de unde să aducem utilaje. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

Domnul Andrițoi, vă rog foarte mult, la solicitarea domnului Spânu, să ne faceți o
situație exact pe zone, ce drumuri sunt cuprinse, pe sectoare, pentru că am mai văzut un
material  în  care  dați  DJ 581.  Ideea  este  că,  poate  mulți  dintre  consilieri  nu  cunosc
denumirile stricte ale drumurilor. Dați DJ 581 între localitățile ”cutare” și ”cutare”! 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect  de  hotărâre  privind  mandatarea  expresă  a  domnului  Virgil  Popa  în

calitate de reprezentant al Consiliului Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a
Asociaților debitorului Clubului Sportiv Caraș-Severin.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Asta este așa ca o completare, la ce se întâmplă
în perioada asta, ca să vedeți și dumneavoastră. Pentru lichidarea unei societăți, acum,
lichidatorul ne face o evaluare pe undeva la 6 miliarde și vreo 700 de milioane de lei. Ar
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trebui ca noi să plătim, pentru a putea lichida această asociație sportivă. Acum, prin
această hotărâre, noi vă rugăm să fiți de acord cu mandatarea domnului Popa Virgil, în
adunarea generală convocată de către lichidator. Dar o să vă dau câteva anomalii! Cum
ați citit în material, de exemplu, doi angajați, care în mod normal, la data în care s-a
dispus intrarea în insolvență sau lichidarea societății, trebuiau să fie puși pe liber, acum
solicită după 1 an și 4 luni, lichidatorul, să le plătim salariile. Sumă deloc neglijabilă, e
undeva pe la vreo 500 de milioane, din ce am înțeles! În al doilea rând, după știința mea,
în  momentul  în  care  preia  lichidatorul  activitatea  unei  asociații  sau  societăți,  e
răspunzător  direct  de  tot  ce  înseamnă.  De  asta,  eu  vă  propun,  doar  atât,  mandatul
domnului  Popa Virgil, care este expres, ați văzut, pe problemele care se dezbat.  Noi
facem tot posibilul, ca din această sumă să nu plătim nimic. Vă mai spun încă un lucru,
care chiar mi se pare total nepotrivit, în sensul că la un moment dat și Caransebeș a intrat
în asociație. Vă aduceți aminte, când era în final, să plătim, ca să poată să meargă la
ultimul turneu sau ca să poată să termine campionatul și acum intră solidar. A dat și o
cotă de bani pentru a sprijini și acum intră și la plata datoriilor! Dar noi vom face tot ce
ne stă în putință, am discutat cu domnul Ciobanu și se pare că avem toate șansele să nu
suportăm acele…Vă rog.

Domnul consilier  Spânu Ion:  Domnule președinte,  vreau să fac un remember,
așa, în legătură cu această societate. Dacă vă amintiți,  aici,  a fost un mic scandal în
Consiliul Județean, când s-a pus problema cu desființarea acestei societăți.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Asociații!
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Asociații!  Am  fost  învinuiți  că  ne  opunem

fenomenului  handbalului  reșițean,  că  suntem  împotrivă,  că  suntem  ”Gică  Contra”.
Părerea mea este, v-am spus-o și atunci și o repet, la toate aceste hotărâri să ne aplecăm
cu mai multă atenție asupra lor, să vedem legalitatea lor, pentru că uitați unde ajungem.
Ajungem la returnări de sume mari de bani, ne punem problema de unde, cine va plăti!
Deci  puțin mai  multă  atenție cred ar  trebui,  la  toate  aceste  subiecte  care  sunt foarte
sensibile, observați și dumneavoastră, în toată țara!

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: De acord cu dumneavoastră și vă spun, că deja
am devenit sensibili. Vă aduceți aminte câte intervenții și câte…nu pot să le numesc
”presiuni”, vis-a-vis de finanțarea clubului de fotbal. Vă aduceți aminte? Și trecând peste
toate  aceste  intervenții  și  peste  faptul  că  nu sprijinim fotbalul  reșițean,  vedeți  în  ce
situație e fotbalul acum! Or, vedeți-ne și pe noi în situația și de a fi finanțat această
activitate!

Domnul consilier Spânu Ion: Suntem bucuroși că merge echipa de la Caransebeș.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu. Lăsați că…
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Domnul președinte, am și eu o problemă.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Eu l-aș ruga pe domnul Popa, când se duce

acolo,  să  ceară  celor  care  administrează  acum firma,  lichidatorului,  el  are  obligația
conform legii, să inventarieze toate încălcările de lege și pentru toate încălcările de lege,
să sesizeze organele de urmărire penală. Altcum, vom fi noi! Acolo, cine nu i-a dat pe
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cei doi, ei nu puteau să se dea singuri afară, a fost un administrator, bănuiesc sau nu știu
care a fost organizarea. Deci ”să pună punctul pe i” și să facă o opinie separată, ca acest
administrator să sesizeze organele de urmărire, dacă s-a încălcat legea! Mulțumesc.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da. Mai mult decât atât, din ce spunea domnul
Ciobanu, au fost câteva cereri ale foștilor jucători, de a-și obține niște drepturi salariale
din urmă, cereri cu care dânșii s-au adresat instanței și au pierdut procesele. Acum, ne-
am trezit după intrarea în lichidare, că oamenii vor din nou banii.

Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu  Darian:  Deci,  ca  să  înțelegem  bine
fenomenul, este vorba de un ONG, de o entitate non-profit, la care inițial am avut trei
parteneri publici, ulterior au mai intervenit doi. Dizolvarea, lichidarea și radierea se face
strict și exclusiv în temeiul Ordonanței nr.26/2000. Am trecut de faza de dizolvare, prin
acordul asociaților, prin hotărâre și nu pe insolvența ONG-ului, deși putem să o facem.
Ordonanța  nr.26 spune că prin însăși  hotărârea  de dizolvare  luată  în  unanimitate  de
membri asociați, se numește lichidatorul. Am primit la data respectivă referințe bune
despre acest lichidator, un lichidator mare și  l-am numit prin hotărârea din iunie sau
iulie, pare-mi-se, 2014. Tot conform ordonanței nr.26, există un termen de decădere și
anume,  să  depunem  hotărârea  de  dizolvare  în  termen  de  15  zile,  la  judecătoria
competentă care ține Registrul asociațiilor și fundațiilor. Ceea ce am făcut încă odată și
chestiunea asta! Mai departe, tot în ordonanța nr.26, spune că: ”mandatul  consiliului
director,  angajator,  singurul  angajator  pentru  respectivii  angajați,  încetează  de  drept
odată  cu numirea  lichidatorului”.  Și  atunci,  punem întrebarea,  de ce nu ne-a pus în
vedere? Sau de ce nu a încetat contractele individuale de muncă ale celor doi angajatori
și  încarcă  pasivul  clubului,  cu o sumă deloc de neglijat,  în  ipoteza  în  care  oamenii
aceștia n-au lucrat, n-au mai avut arhivă și n-au mai avut sediu! Am pus în paranteză și o
să vedeți, e o plată nedatorată, e o îmbogățire fără justă cauză, de care s-ar face vinovați,
în  ipoteza  în  care  au  acceptat  plata.  Asta  e  una.  Doi,  există  niște  titluri  executorii
obținute de sportivi,  pe care întâmplător  sau nu,  unul mi-a  sărit  în ochi,  eu am fost
personal la consiliul sportiv de arbitrar din cadru F.R.H. și am câștigat o cauză împotriva
unui sportiv! Ne dă în civil, în ipoteza în care noi suntem lipsiți de apărare, nici măcar
procedura de citare nu e îndeplinită, pentru că, clubul nu mai avea sediu, nu mai avea
cine  să  primească!  Și  câștigă,  o  sumă  deloc  de  neglijat!  Mai  departe,  ce-i  absolut
paradoxal  și  ne-a  ridicat  un  semn  de  întrebare,  cel  puțin  mie,  toate  operațiunile  de
lichidare sunt făcute în lipsa cenzorului. Ordonanța nr.26 impune, în mod imperativ, că
toate operațiunile se fac în prezența cenzorului. Mai mult, clubul acesta avea arhiva în
”două plase” sau hai, în trei! Nu-i UCMR! Nu-i UCMR, să mă lichidez într-un an și șase
luni. Probabil e aglomerată! Și atunci o să facem opoziții pe fiecare punct în parte, chiar
și  în  privința  onorariului.  Să vedem care  au  fost  cheltuielile  de  procedură  și  care  e
onorariul,  timpul  efectiv  lucrat  de  lichidator.  Acum,  vă  mai  spun o chestiune.  O să
încercăm radierea respectivei asociații, fără să plătim pasivul acesta. Am niște sentințe în
care s-au radiat, chiar cu un pasiv mare, s-au indisponibilizat activele și s-a radiat până
la urmă asociația. Mulțumesc. 
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Domnul consilier  Ștefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteți și mie? La începutul
intervenției dumneavoastră, ați folosit termenul de ”iradiere”, care nu era normal.

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Radiere.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Dar spre final ați revenit cu ”radiere”. Sunt

întrutotul de acord cu dumneavoastră.
Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Accept completarea.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este

„pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se  înregistrează  o  abținere  a  domnului  consilier
Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.2  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.3  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.4  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.5  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la  vot  art.6  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  (Se
înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
(Se înregistrează o abținere a domnului consilier Madina Constantin Sorin). Se adoptă
hotărârea. 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept real de administrare, cu titlu

gratuit asupra bunului  Bac de trecere Baziaș 1, în favoarea S.C. EOLIANA CARAȘ
S.R.L.

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  După  cum știți,  noi,  Consiliul  Județean,  nu
avem  posibilitatea  să  administrăm  și  atunci  vă  propunem  dumneavoastră,  ca  acest
vaporetto, acest catamaran, să fie administrat de către SC Eoliana Caraș S.R.L.

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteți, aș vrea să aflu punctul
de  vedere  al  domnului  consilier  Cojocariu,  în  această  problemă.  Să-l  întrerup  din
folosirea telefonului pentru mesaje, în timpul ședinței.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Cojocariu.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să mai spună odată! Dar să spună rar.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Bine. Mulțumesc. 
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Domnul președinte, am eu o precizare aici.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog. 
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Noi suntem acționari la Eoliana.
Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Unici.
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Unici. Și atunci de ce nu-l băgăm în capitalul

social?
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Domnul  secretar  al  județului  Ciobanu Darian:  Nu  putem.  Avem o  obligație.
Bacul de trecere e luat  pe un proiect  și  trebuie să-i  menținem proprietatea în cadrul
consiliului, proprietatea, repet, timp de 5 ani. Și atunci ne constituim dreptul acesta real
de administrare și nu dăm proprietatea. Ca să-i dau proprietatea, trebuie să…

Domnul consilier  Roșeți Gheorghe: Dacă suntem unici acționari și-l băgăm în
capitalul social…

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: După ce expiră cei 5 ani, putem să
facem operațiunea asta, acum nu. 

Domnul consilier  Roșeți Gheorghe: Și cine calculează amortizarea pe acești 5
ani? Că e o problemă!

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Noi!
Domnul consilier Roșeți Gheorghe: Păi atunci, revin banii, cota de amortizare.
Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: E domnul Naidan, aici și poate să

vă dea …
Domnul  consilier  Roșeți  Gheorghe:  Eu  nu  am  un  răspuns.  Eu  doar  ridic  o

problemă. Mulțumesc.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Naidan.
Domnul invitat Naidan Victor: Deci el nu poate fi trecut, înstrăinată proprietatea,

pe o perioadă de 5 ani. De asemenea, contractul prevede că nu poate fi generator de
venit. Introducerea, indiferent dacă e vorba de societatea Consiliului Județean sau de o
altă  societate,  introducerea  unei  redevențe  referitoare  la  utilizarea  catamaranului  se
socotește generare de profit. Amortizarea bunului respectiv se va face în forma, în care
se face amortizarea oricărui obiect aflat în patrimoniul Consiliului Județean. În condițiile
în care vom depăși perioada de 5 ani, mai sunt 2 ani și jumătate, vom putea discuta
despre redevență și acoperirea cheltuielilor. Deci după trecerea celor 5 ani... 

Domnul consilier Spânu Ion: Și până atunci, cheltuielile cine le suportă?
Domnul invitat Naidan Victor: Cheltuielile catamaranului sunt suportate în felul

următor:  asigurarea  este  suportată  de  către  Consiliul  Județean,  asigurarea  bunului
propriu,  iar  toate  cheltuielile  de  utilizare,  întreținere,  reparații,  service,  garanții  se
suportă de către  Eoliana.  

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Se suportă din încasări, de Eoliana. 
Domnul consilier Spânu Ion: Păi se contrazice! Că ați zis că nu generează profit,

această societate. 
Domnul invitat  Naidan Victor: Nu generează profit Consiliului Județean, care a

fost beneficiarul fondului. Se autofinanțează.
Domnul consilier Spânu Ion: Se autofinanțează.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este

„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.

Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de colaborare între

Consiliul Județean Caraș-Severin și Agenția pentru Protecția Mediului Caraș-Severin în
vederea  elaborării  planurilor  de  acțiune  pe  termen  scurt,  pentru  menținerea  calității
aerului și monitorizării aplicării acestora. 

Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: E un bun obicei pe care îl avem vis-a-vis de
colaborarea cu instituțiile statului. Vă propun să fim de acord cu acest protocol.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș -

Severin nr.167/30.09.2014 privind aprobarea organigramei  și  a statului de funcții  ale
Centrului  Județean  pentru  Conservarea  și  Promovarea  Culturii  Tradiționale  Caraș-
Severin, cu modificările și completările ulterioare.

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Este  vorba în cadrul  organigramelor  pe care
direcțiile noastre le au, de diverse modificări de posturi, pentru buna funcționalitate a
acestora. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

9



Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Caraș-

Severin nr.166/30.09.2014 privind aprobarea organigramei  și  a statului de funcții  ale
Complexului  de  Servicii  Sociale  Comunitare  pentru  Persoane  Adulte  Reșița,  cu
modificările și completările ulterioare. 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Același  lucru  și  la  Complexul  de  Servicii
Sociale Comunitare pentru Persoane Adulte Reșița. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III  al  hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii.  Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Județean  Caraș-

Severin  nr.265/16.12.2011  privind  constituirea  Consiliului  Consultativ  al  Căminului
pentru Persoane Vârstnice ”Sfinții Constantin și Elena”, cu modificările și completările
ulterioare. 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Aici,  unul  dintre  membrii  Consiliului
Consultativ a decedat,  ca și  reprezentant  al beneficiarilor  și  trebuie să numim o altă
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persoană. Votul este secret. Vă propunem din partea beneficiarilor, pe domnul Ioan Vuc.
E un beneficiar din cadrul acestuia. Dacă sunteți de acord?

Domnul consilier Spânu Ion: Da.
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Să trecem la vot. Domnul Amariei, haideți să

ridicați buletinul de vot, ca să meargă repede. Domnul Armaș …
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Vă informez că în urma votului, domnul Ioan

Vuc a obținut 29 de voturi ”pentru”. Nu mai trebuie să supunem, hotărârea este adoptată.
Mulțumesc.

*
Se trece la discutarea punctelor 9, 10, 11 și 12 ale ordinii de zi şi anume:
9.Informare privind constatarea contravențiilor și aplicarea sancțiunilor prevăzute

de O.G. nr.43/1997, activități desfășurate de persoane împuternicite în acest sens din
cadrul  Direcției  de  Administrare  a  Domeniului  Public  și  Privat  a  Județului  Caraș-
Severin.

10.Informare cu privire la participarea unei delegații a Consiliului Județean Caraș
- Severin, la manifestarea ”Zilele Culesului de Struguri” –”Balul strugurilor”, ce a avut
loc la Vârșeț, Republica Serbia în perioada 18-19 septembrie 2015.

11.Informare privind lucrarea de investiție ”Modernizare DJ 582 Văliug-Slatina
Timiș din județul Caraș-Severin” cod SMIS 1572.

12.Întrebări. Interpelări. 
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Suntem la informări. Vă rog.
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnule președinte, stimați colegi, în sfârșit am

primit informarea, referitor la drumul de la Văliug la Slatina Timiș. 
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Subțire, din punctul meu de vedere! Asta vroiați

să spuneți și dumneavoastră?
Domnul consilier Spânu Ion: Nu! Confirmă ceea ce v-am spus. Problema este în

legătură cu lucrările de întreținere pe timp de vară. Ni se spune aici, că vor fi scoase la
licitație. Când? În cursul acestui an. Să ne spună o dată precisă! De ce acum și nu s-a
făcut până acum? Cele de iarnă, înțeleg că e contract încheiat,  se vor face de cine a
câștigat licitația. Vreau să știu exact, când se va finaliza procedura de licitație pentru
lucrările de întreținere pe timp de vară!

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Domnul Andrițoi.
Domnul invitat  Andrițoi Marius: Lucrările de întreținere sunt până în 15 mai,

anul viitor. Vom demara procedura de licitație, începând de anul acesta. 
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Atât de vară, cât și de iarnă! Până în 15…
Domnul invitat Andrițoi Marius: Până în mai.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Până în mai!
Domnul invitat  Andrițoi Marius: Acest drum nu a fost prins în aceea licitație,

pentru că era în garanție și este încă în garanție până anul viitor. 
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Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Vis-a-vis  de  întreținerea  rutieră,  nu  de
întreținerea care o solicita domnul Spânu! 

Domnul consilier Spânu Ion: Eu vreau întreținere-întreținere, dacă a fost contract
în funcțiune.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, este și acum.
Domnul consilier Spânu Ion: Păi dacă este, aceia ce fac? Cine a câștigat?
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu! E vorba de întreținerea de iarnă.
Domnul invitat Andrițoi Marius: Pentru întreținerea de iarnă, există contract pe 3

ani de zile.
Domnul consilier Spânu Ion: Am înțeles. Pe timp de vară…
Domnul  invitat  Andrițoi Marius:  Pe timp de vară, nu a fost  prins în contract

pentru că nu-l recepționase.
Domnul consilier Spânu Ion: Și de ce n-ați mers la constructor? Pentru că înțeleg

că garanția de bună execuție e în funcțiune, să-și facă acela treaba!
Domnul vicepreședinte  Iova Ilie: Dacă citiți în informare, acolo scrie, chiar în

urma verificărilor care s-au făcut pe acest proiect, observațiile sunt următoarele: reparații
pentru fisuri, pentru degradări…

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Eu  vreau  să  subliniez,  domnule  președinte,
departamentul  de specialitate al Consiliului Județean nu verifică aceste lucruri? E un
obiectiv care s-a făcut pe bani europeni, e frumos. De ce să-l distrugem? Ce au făcut
până acum? A așteptat să vină ADR-ul de la Timișoara, să constate că se exfoliază, că
rigolele nu sunt curățate etc.

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  Nu. ADR-ul a venit pentru că era obligat să
vină, vis-a-vis de monitorizarea pe care trebuie să o facă.

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Eu  nu  vreau  să  lungesc  aici.  Eu  vreau  să
responsabilizăm…

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Eu vă garantez că vor fi făcute reparațiile, toate,
cele  care  s-au  prevăzut  în  observații,  plus  celelalte,  observațiile  dvs.  vis-a-vis  de
curățare, șanțuri și tot ce înseamnă…

Domnul consilier  Spânu Ion: Mă îndoiesc că până la sfârșitul anului, când vine
zăpada, se vor face…

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu. Pentru asta am alocat cele 200 de milioane,
pentru ce spuneați, pentru decolmatările de rigole și de podețe. Pentru celelalte, din ce
am citit eu aici, termenele sunt foarte clare ”până în data de 30.11.2015 să se repare
zonele afectate ale îmbrăcăminții asfaltice, exfolierile suprafețelor zidului de sprijin, să
se monteze panouri publicitare”.

Domnul consilier Spânu Ion: Bun.
Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Deci,  ADR-ul,  în  momentul  în  care  dă  un

termen, să știți că nici constructorul nu-și permite să nu facă reparațiile.
Domnul  consilier  Spânu Ion:  Am înțeles.  Și  mai  am o problemă,  să  nu  mai

intervin, să mă certe colegul Cojocariu, în legătură cu Schiliftul. S-au acordat acei bani
sau nu? Știți, că am discutat.
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Domnul consilier Bașag Viorel: Se face plata mâine, domnul Spânu.
Domnul consilier Spânu Ion: Nu l-am întrebat pe domnul consilier Bașag.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: I-am spus eu, să răspundă. 
Domnul  consilier  Spânu Ion:  Mulțumesc.  Vorbim numai  prin  președintele  de

ședință. 
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Dacă îmi permiteți?
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Ștefănescu.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Mulțumesc frumos. N-aș vrea să introduc o

dezbatere nelalocul ei între Consiliul Județean și Consiliul Local al municipiului Reșița,
dar dacă dânșii cred că pot să creeze o seamă de facilități pentru consilierii locali, este
bine, îi felicit! Și dacă dânșii cred că pot să obstrucționeze accesul consilierilor județeni,
la aceste  binefaceri,  cum ar fi  parcarea și  trebuie ca ai  noștri  consilieri  să  plătească
parcarea, nu cred că e o treabă…Nu că ar fi mult sau puțin, dar e vorba de o colaborare
între două instituții care sunt alese cam de același electorat. Cred că trebuie toți ”să se
bucure” de aceleași drepturi. Mulțumesc frumos.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie. Acum, pentru buna colaborare și pentru obiceiul
care l-am avut și semnăm tot felul de protocoale cu diverse instituții, propun să semnăm
un protocol și cu primăria. Oricum, se pare că dumneavoastră, în ultima perioadă, chiar
aveți  probleme  cu  instituțiile  statului.  Ba  radarul,  ba  parcarea!  O  să  încerc  pe  cale
amiabilă să discut cu domnul primar, pentru că în ultima vreme am avut foarte multe
discuții, împreună. Sper, sper ca aceasta să fie mai fructuoasă decât altele, dar asta e
situația! Alte luări de poziție ale dumneavoastră?

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Țundrea.
Domnul consilier  Țundrea Ioan: Domnul președinte, am vrut să vă întreb, dacă

astăzi, în sala Consiliului Județean, mai există vreo întrunire și dacă există, întrebarea
mea este, dacă este o întrunire cu participarea publicului? 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Nu.  Nu  este  o  întrunire  cu  participarea
publicului.  E  o  solicitare,  a  fost  plătită  închirierea  sălii  și  se  desfășoară  o  anumită
activitate. Doriți să participați, nu-i nici o problemă!

Domnul  consilier  Ștefănescu  Nicolae:  Acum,  spune-ne  și  nouă,  despre  ce  e
vorba!

Domnul  vicepreședinte  Iova Ilie:  E o întâlnire cum au mai  avut  loc și  altele,
multe. Dar îmi place diplomația dumneavoastră!

Domnul consilier Surdu Daniel George: Mai am și eu un punct de vedere, vis-a-
vis de informarea făcută de Domeniul Public și Privat, de Administrarea Patrimoniului.
Sunt 37 de contravenții, din care 34 sunt avertismente și 3 amenzi. De ce nu se face
ceva?  Că  vorbeam mai  devreme  de  drumul  de  la  Văliug-Slatina  Timiș,  majoritatea,
acolo sunt luate! Dacă s-ar da amenzi, ar fi bani să se și repare drumul respectiv. 

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  Da.  Am  pus  aceeași  întrebare,  domnului
Andrițoi, de dimineață, pentru că acest lucru l-am sesizat și eu. Vă spun că am primit un
răspuns dezarmant! În sensul că se specifică foarte clar acolo, că e depășirea masei în
limita admisă. Și alt răspuns dezarmant a fost că și la cele 3 procese-verbale, se judecă
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de nu știu când prin tribunale, cu cei care au fost amendați. Asta ar însemna să fie 40 de
procese, nu 3! Doar că trebuie să avem certitudinea că acest proces-verbal este legal, de
amendare.

Domnul consilier  Surdu Daniel George: Păi haideți să punem niște camere de
luat vederi, cum sunt cele de la rovinietă, în care se vede clar dacă este gabaritul depășit
sau nu este!

Domnul  vicepreședinte  Iova  Ilie:  E,  acum…Haideți,  acolo  chiar  mă  pricep!
Gabaritul depășit nu se vede pe camera de luat vederi! Aia e altceva. Acolo îți trebuie
cântar, îți trebuie… ”E ca la RMN!”

Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Domnul președinte, nu vă supărați…
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog.
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: S-a pus ploaia în această încăpere?
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vis-a-vis de…
Domnul consilier Ștefănescu Nicolae: Vis-a-vis de ploaie!
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu. De ce?
Domnul  consilier  Ștefănescu Nicolae:  V-am întrebat  eu.  Mie  mi  s-a  părut  că

plouă!
Domnul vicepreședinte Iova Ilie. Nu. N-am înțeles! Sunteți mult prea subtil, ca să

înțeleg eu…
Domnul  consilier  Ștefănescu Nicolae:  Nu vedeți  ce ”Che  Guevara”,  aici,  prin

sală…
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Nu puteți fi mai direct, că suntem între colegi.
Doamna consilier Bittermann Olga Persida: Vorbiți să înțelegem și noi!
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Da, nici măcar doamna Bittermann n-a înțeles.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Nici măcar eu, care sunt mai isteț! Domnul

președinte, propun sistarea discuțiilor, pentru că se poate genera…
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu declar închisă ședința de astăzi.
Domnul consilier  Dumitrescu Romeo Traian: Domnul președinte, dați-mi voie

să mă exprim. Sunt doctorul Dumitrescu.
Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Vă rog, domnul Dumitrescu.
Domnul  consilier  Dumitrescu  Romeo  Traian:  În  calitate  de  președinte  al

Comisiei de sănătate și în calitate de medic doresc să informez întreg consiliul, legat de
situația domnului președinte Frunzăverde, pe care l-am întâlnit de două ori în spital, în
timp ce a desfășurat tratamentele chimioterapice. Dânsul se află într-o formă fizică și
mentală  foarte  bună,  deci  din  punct  de  vedere  al  sănătății  este  foarte  bine.  Și-a
manifestat, desigur, în discuția amicală cu mine, optimismul față de situația sa biologică
și situația sa profesională.  Mai ales că, înțeleg, în ultima vreme este chiar în centrul
activității juridice și dorește ca în luna noiembrie să reînceapă activitatea la Consiliul
Județean. Desigur, dânsul a trecut prin momente foarte serios afective, dar în același
timp și prin probleme grave de sănătate, care au fost rezolvate, însă magistral. Se află în
continuare  sub  coordonarea  terapeuticii  acesteia  complexe  a  clinicii  din  Cluj  și  a
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profesorului care l-a operat și considerăm că va fi un bun câștig, pentru toți, revenirea sa
în cea mai scurtă vreme la activitatea Consiliului Județean. Mulțumesc.

Domnul vicepreședinte Iova Ilie: Și eu vă mulțumesc. Vreau să vă spun, că e cea
mai bună știre pe care o primesc în ultimele 6 luni! E o veste foarte bună și sper să ne
alăturăm din nou, în așa fel încât să putem derula în continuare activitatea, care nu este
deloc simplă. Mai ales, cum precizam în ședința trecută, ne aflăm la un final de proiecte
cu finanțare europeană, care ar trebui să se încheie la sfârșitul anului și în același timp,
ne aflăm la un nou început, o nouă perioadă de finanțare, 2016-2020. Deci este cum e
mai complicat! De asta solicit permanent multă colaborare, multă diplomație în tot ce
facem și în tot ce declarăm. Tot ce facem și nu este potrivit pentru ceea ce ne propunem,
poate să se răsfrângă asupra activității noastre! Mulțumesc mult și declar ședința închisă.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          p.PREȘEDINTE,                                  SECRETARUL JUDEŢULUI,
       Ilie Iova

       VICEPREȘEDINTE                    Darian Ciobanu

FP/FP/ 1 ex.
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